
PROTOKÓŁ Nr LIV/2013 
LIV sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 30 grudnia 2013 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 
Czas trwania sesji - godz. 1100 - 1210. 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
W sesji uczestniczyło - 14 radnych. Nieobecny: Ryszard Karpiński.  
 
Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Henryk Wiejak - Przewodniczący Rady Miasta.  
Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że radni otrzymali porządek 
obrad wraz z projektami uchwał. Następnie zapytał, czy do przedłożonego porządku sesji są uwagi 
lub wnioski. Ponieważ nie było uwag ani wniosków Przewodniczący odczytał porządek obrad  
LIV sesji  Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2013 rok; 
b) wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym 
jest Miasto Dęblin; 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu nadawania tytułu Honorowego Obywatela 
Miasta Dęblin; 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Dęblin; 
f) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin na 2014 r.; 
g) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Dęblin na 2014 r. 

6. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
7. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji Rady Miasta. 
8. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak – poinformował o swojej pracy między sesjami: 
• 28 listopada – odbyła się sesja Rady Miasta; 
• 28 listopada – uczestniczyłem wspólnie z Zastępcą Burmistrza Miasta w spotkaniu z członkami 

Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych 
zorganizowanym z okazji Święta Niepodległości. Wręczono odznaki i dyplomy. W spotkaniu 
uczestniczyli przedstawiciele władz wojewódzkich; 

• 28 listopada – brałem udział wspólnie z Burmistrzem Miasta w spotkaniu z okazji Święta 
Podchorążych zorganizowanym na placu przed Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej 
Szkoły Orląt; 
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• 5 grudnia – uczestniczyłem w ślubowaniu klas „I” Szkoły Podstawowej Nr 5; 
• 6 grudnia – brałem udział w zorganizowanym przez Zarząd Osiedla Wiślana „Wieczorze 

Mikołajkowym”. W zabawie uczestniczyła bardzo duża liczba dzieci wraz z rodzicami, były 
rozdawane paczki ze słodyczami, odbywały się różne gry i konkursy. Dziękuję 
Przewodniczącemu Zarządu Osiedla - Sławomirowi Wojewodzie i członkom Zarządu Osiedla 
jako organizatorom; 

• 6 grudnia – miał miejsce Dzień Otwartych Drzwi w Warsztatach Terapii Zajęciowej, w których 
uczestniczyłem wspólnie z Burmistrzem; 

• 7 grudnia – uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym w Urzędzie Miasta z okazji 50-lecia 
pożycia małżeńskiego. Wręczono medale nadane przez Prezydenta. Dekoracji dokonał 
Burmistrz Miasta. Spotkanie upłynęło w bardzo miłej i serdecznej atmosferze. Wystąpił chór 
„Jesienna Róża”. Szczególnie dziękuję Pani Małgorzacie Zamojskiej – Kierownik Urzędu Stanu 
Cywilnego; 

• 8 grudnia – brałem udział w zgromadzeniu sprawozdawczym Koła Wędkarskiego „START”. 
Były wręczane odznaki oraz przyjęto plan pracy na 2014 r.; 

• 13 grudnia – wspólnie z Burmistrzem uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w Warsztatach 
Terapii Zajęciowej. Dziękuję Pani Kierownik Jolancie Pyrze za miłe przyjęcie; 

• 17 grudnia – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w Urzędzie Miasta Dęblin; 
• 17 grudnia – wspólnie z Sekretarzem Miasta Dęblin uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym 

w Pałacu Jabłonowskich zorganizowanym przez 4. Skrzydło Lotnictwa Szkolnego i Wyższą 
Szkołę Oficerską Sił Powietrznych; 

• 18 grudnia – brałem udział wspólnie z Burmistrzem w spotkaniu opłatkowym w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących; 

• 18 grudnia – uczestniczyłem z Panią Wiceburmistrz w spotkaniu opłatkowym w Miejskim 
Przedszkolu Nr 4; 

• 19 grudnia – wspólnie z Panią Wiceburmistrz uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym 
w Zespole Szkół Nr 3; 

• 20 grudnia – brałem udział z Panią Wiceburmistrz w spotkaniu opłatkowym w Specjalnym 
Ośrodku Szkolno-Wychowawczym; 

• 20 grudnia – uczestniczyłem wspólnie z Burmistrzem i Zastępca Burmistrza w spotkaniu 
opłatkowym w Starostwie Powiatowym w Rykach; 

• 20 grudnia – brałem udział w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Samodzielny 
Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Dęblinie; 

• 23 grudnia – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w Miejskim Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej. Było to spotkanie z pracownikami i Radą Nadzorczą. Prezes podsumował 
działalność zakładu w 2013 r. 

Następnie Przewodniczący przedstawił informację dotyczącą pracy Rady Miasta w 2013 r.:  
Rada Miasta Dęblin w okresie od stycznia 2013 r. odbyła 15 sesji, w tym:  
− 2 sesje uroczyste (z okazji uchwalenia Konstytucji 3 Maja i z okazji Święta Niepodległości); 
− 2 nadzwyczajne zwołane na wniosek Burmistrza Miasta; 
− pozostałych 11 sesji to sesje robocze. 
W omawianym okresie Rada podjęła 89 uchwały. 
Przed podjęciem uchwał na sesji, każda z nich jest opiniowana przez właściwe komisje Rady 
Miasta. Na posiedzeniach komisji wypracowywane są uwagi i wnioski do poszczególnych uchwał. 
Do 30 grudnia 2013 r.: Komisja Rewizyjna odbyła – 10 posiedzeń, Komisja Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu – 16 posiedzeń, Komisja Gospodarki Komunalnej – 17 posiedzeń, Komisja 
Samorządu i Porządku Publicznego – 12 posiedzeń, Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
– 17 posiedzeń, Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej – 11 posiedzeń. 
Konwent Rady Miasta obradował na 3 posiedzeniach.  

Radni w 2013 r. złożyli również 51 pisemnych wniosków. 
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Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  
od 28 listopada do 30 grudnia 2013 r. 
Przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, a ponadto: 
• 28 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu weteranów i sympatyków uhonorowanych odznaką 

„Za zasługi dla ZKRPiBWP” organizowany przez Związek Kombatantów Rzeczypospolitej 
Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych Koło Miejskie w Dęblinie; 

• 28 listopada – brałem udział w spotkaniu członków Klubu Seniora „Bliżej Siebie”, z okazji 
Dnia Seniora; 

• 30 listopada – uczestniczyłem w spotkaniu członków Klubu Seniora przy Miejskim Domu 
Kultury, z okazji Dnia Seniora; 

• 30 listopada – brałem udział w Balu Podchorążego; 
• 5 grudnia – uczestniczyłem w wystawie rzemiosła artystycznego zorganizowanej przez Miejski 

Dom Kultury, Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy i Warsztaty Terapii Zajęciowej 
w Dęblinie; 

• 6 grudnia – brałem udział w imprezie „Wieczór Mikołajkowy” na osiedlu Wiślana; 
• 6 grudnia – odbyły się Dni Otwartych Drzwi w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Dęblinie 

z okazji Międzynarodowego Dnia Osób Niepełnosprawnych. Obchody uświetnił program 
artystyczny „W kinie w Dęblinie” w wykonaniu uczestników zajęć w WTZ; 

• 19 grudnia – spotkanie z Zastępcą Dyrektora Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń 
Wodnych w Lublinie ds. inwestycji w sprawie modernizacji wału wiślanego, a konkretnie 
budowy drogi dojazdowej od ul. Stężyckiej do wału, czyli ul. Okrzei. Aby realnie myśleć 
o wykonaniu tego zadania w ramach inwestycji WZMiUW – do końca marca musimy mieć 
pozwolenie na budowę. Zostały nam do pozyskania dwie działki, w tym jedna zabudowana. 
Na nieruchomość zabudowaną w dniu 18 grudnia został spisany protokół uzgodnień  
i w miesiącu styczniu powinien zostać podpisany akt notarialny. Na drugą działkę toczy się 
postępowanie wywłaszczeniowe w Starostwie; 

• od 1 stycznia 2014 r. będzie obowiązywał nowy Regulamin organizacyjny Urzędu Miasta. 
Uszczegóławia on pewne sprawy organizacyjne, aktualizuje zakres zadań. Struktura 
organizacyjna wydziałów pozostaje bez zmian, następuje przeniesienie pewnych zadań między 
Wydziałami. Biuro Rady Miasta będzie włączone w strukturę Wydziału Organizacyjno-
Administracyjnego. Sprawy naliczania i poboru opłaty za wywóz śmieci zostają włączone  
do Referatu Podatków i Opłat Lokalnych. Rejestracja działalności gospodarczej zostaje 
przeniesiona do Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych, natomiast promocja miasta 
(oprócz promocji gospodarczej) zostaje przeniesiona do Wydziału Organizacyjno-
Administracyjnego; 

• grudzień to także czas spotkań opłatkowych, w których staraliśmy się brać udział; spotkanie 
opłatkowe w Urzędzie Miasta odbyło się w dniu 17 grudnia; 

• zapraszam na spotkanie sylwestrowe przed Urzędem Miasta. 
 
Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

� Radny Roman Anyszkiewicz wnioskował o: 
− przywrócenie oświetlenia na ul. Bankowej w pobliżu śmietnika; 
− wysypanie żwiru na ul. Wiatracznej, ponieważ była wysypana ziemia, z której po 

rozmięknięciu powstało błoto. 
� Radny Krzysztof Karbowski: 

− wnioskował o zamontowanie na stałe kratek ściekowych wokół fontanny; 
− zgłosił uciążliwy problem nagminnego parkowania w miejscach zakazanych. Uważa, 
że policja nie daje sobie rady ze względu na zbyt małą ilość funkcjonariuszy. Zwrócił uwagę 
na niewłaściwą dostawę do sklepu „Biedronka” przy ul. Rynek, gdzie duży tabor wjeżdża 
pod prąd w ulicę jednokierunkową; 
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− przypomniał, że postulował o zmianę niwelety zjazdu do posesji nr 8 przy ul. Bankowej, 
która nie została wykonana; 

− wnioskował o ograniczenie parkowania na nieutwardzonej ulicy Wąskiej oraz na Placu 
Bohaterskich Lotników Dęblińskiej Szkoły Orląt wraz z trawnikami poprzez postawienie 
słupków; 

− wnioskował o przegląd przystanków raz na kwartał; 
− zgłosił zniszczenie tabliczek z nazwami ulic oraz nienormatywnie zamontowany znak 

drogowy na ul. Skotnickiego, który jest nisko i za blisko krawędzi jezdni; 
− powiedział, że nadal jest problem z dzikimi wysypiskami śmieci. Wysypiska znów pojawiły 

się przy skrzyżowaniu ul. Tysiąclecia z przejazdem kolejowym w kierunku Łukowa, przy 
skrzyżowaniu ul. Kockiej z ul. Skotnickiego oraz pod wiaduktem; 

− powiedział, że nastąpiła interwencja w sprawie naprawy lamp nr 26 i 27 na ul. Kockiej. 
Uważa, że oświetlenie jest być może źle zamontowane, ponieważ ponownie źle funkcjonuje, 
zapala się i gaśnie; 

− ponowił wniosek o monitorowanie dworca PKP, którego wnętrze jest dewastowane. 
Znajdujący się na dworcu zegar do tej pory jest nieuruchomiony, a łazienki powinny być 
utrzymane w odpowiednim stanie sanitarnym. Gospodarz powinien zwrócić uwagę, 
ponieważ jest to jedno z miejsc publicznych i reprezentacyjnych miasta Dęblina, gdzie 
przyjeżdżają ludzie z zewnątrz; 

− radny postulował o codzienne czyszczenie znajdujących się w mieście toi toi, zanim 
zostanie wybudowany nowy punkt sanitarny; 

− ponieważ rok temu składał wniosek odnośnie oświetlenia w ul. Bankowej zapytał, kiedy 
będzie zrobione oświetlenie, które miało być zamontowane w ramach drugiego projektu 
uzupełniającego; 

− wnioskował o utwardzenie tłuczniem wszystkich jezdni w centrum miasta, które są 
uzbrajane w kanalizację, między innymi ul. Wiatracznej. 

� Radny Witold Zamojski w imieniu mieszkańców ulicy Nadatki podziękował za uruchomienie 
przed świętami oświetlenia drogowego, co ułatwia mieszkańcom poruszanie się po tej ulicy. 

� Radny Henryk Wiejak wnioskował o: 
− podjęcie działań w celu zlikwidowania zastoiny wodnej w osiedlu Jagiellońskie u zbiegu 

ulic Królowej Jadwigi i Modrzewskiego oraz doraźną poprawę nawierzchni ulic w tym 
osiedlu; 

− usunięcie dwóch drzew przy ul. Tysiąclecia za skrzyżowaniem z ulicą Lipową, znajdujących 
się pomiędzy dwiema sieciami energetycznymi, tj. oświetlenia ulicznego i linii średniego 
napięcia. Ostatnia wichura złamała drzewo i została poważnie uszkodzona linia średniego 
napięcia, przez co cały dzień była przerwa w dostawie energii elektrycznej.   

 
Ad. pkt 5a. 
Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin  
na 2013 rok. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz 
poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające 
budżet:  
1. Na podstawie pisma Ministra Finansów, zwiększono budżet po stronie dochodów o kwotę 

65 664 zł w rozdziale – Część oświatowa subwencji ogólnej dla j.s.t. z przeznaczeniem 
na dofinansowanie kosztów związanych z wypłatą odpraw dla nauczycieli zwalnianych w trybie 
art. 20 Karty Nauczyciela, a także nauczycieli przechodzących na emeryturę na podstawie 
art. 88 Karty Nauczyciela. Jest to refundacja już wcześniej zabezpieczonych na ten cel środków 
w budżetach placówek oświatowych. 

2. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie 
dochodów i wydatków budżetowych: 
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− dokonać przeniesienia środków po stronie dochodów budżetowych między działami, 
rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na 
kwotę 123 230 zł; 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 
• w dziale – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektr., gaz i wodę, w rozdziale – 

Dostarczanie wody o kwotę 8 000 zł, z powodu konieczności zabezpieczenia środków 
na koszty dopłat za m-c grudzień fakturowane w styczniu 2014 r.; 

• w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – Urzędy miast o kwotę 40 000 zł, 
ze względu na konieczność zabezpieczenia środków na pochodne od wynagrodzeń  
za m-c grudzień (PDOF i ZUS wypłacane w I 2014 r.); 

• w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Rezerwy ogólne o kwotę 17 664 zł; 
− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 
na kwotę 72 537 zł; 

− dokonać zmian w załączniku Nr 7 - Plan dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 
dochodów jednostek oświatowych, na podstawie pism: Miejskiego Przedszkola nr 1, 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących, Zespołu Szkół nr 3. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LIV/297/2013 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2013 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik)  
i poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej wynikają ze zmian w uchwale 
budżetowej. Do aktualnego budżetu na 2013 r. dostosowano wykaz przedsięwzięć.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  
i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LIV/298/2013 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem i zarządzającym jest Miasto Dęblin. 

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że projekt dotyczy 
korekty uchwały z 11 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 
warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem  
i zarządzającym jest Miasto Dęblin. Punkt 18 załącznika do ww. uchwały stanowił, że przystanek 
nie może być wykorzystywany jako początkowe lub końcowe stanowisko linii regularnego 
przewozu osób, czyli że żaden z naszych przystanków nie mógł być początkowym ani końcowym. 
Problem wynikł w tym roku, gdy wygasły umowy i zezwolenia na korzystanie z przystanków i na 
świadczenie usług oraz uzgodnione wcześniej z przewoźnikami rozkłady jazdy. W związku  
z licznymi wnioskami przedsiębiorców, którzy świadczą usługi w zakresie regularnego 
zarobkowego przewozu osób w krajowym transporcie drogowym, dotyczącymi umożliwienia 
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korzystania z przystanku przy ul. Pułkownika Ścibiora w Dęblinie jako przystanku początkowego 
lub końcowego, zasadnym jest aby przystanek będący własnością Miasta Dęblin eksploatowany był 
jako początkowy i końcowy punkt danej linii komunikacyjnej. Jest to jedyny przystanek, którym 
dysponujemy, który będzie mógł być przystankiem początkowym lub końcowym. Przystanek 
użyczony od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na ul. Niepodległości nie będzie 
przystankiem początkowym ani końcowym, ponieważ w porozumieniu jest zastrzeżenie,  
że przystanki zlokalizowane w pasie dróg krajowych nie mogą być początkowymi lub końcowymi. 
W związku z tym w nowych zezwoleniach nie będzie kursów, które zaczynają się w ul. Rynek i nie 
powinno być zjawisk, takich jak czekanie busów na ulicach w centrum lub w zatoce autobusowej. 
Dalej obowiązuje zapis o zakazie oczekiwania na pasażerów i postoju między kursami w zatoce 
autobusowej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LIV/299/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Miasto Dęblin. Uchwała stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu nadawania 
tytułu Honorowego Obywatela Miasta Dęblin. 

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że w Urzędzie 
zostaje zmienione umiejscowienie ewidencji nadawanych tytułów i medali Honorowego Obywatela 
Miasta Dęblin. Był zapis, że ewidencję prowadzi Wydział Spraw Obywatelskich i Społecznych, 
tymczasem całą procedurę prowadziło Biuro Rady Miasta, w związku z tym proponujemy zapis, 
aby ewidencję prowadził Wydział Organizacyjno-Administracyjny Urzędu Miasta w Dęblinie. 
Naczelnik Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego Urzędu Miasta jest odpowiedzialny 
za prowadzenie ewidencji.  
Wprowadzam autopoprawkę, ponieważ pełna nazwa wydziału brzmi: Wydział Organizacyjno-
Administracyjny.    

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LIV/300/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie Regulaminu 
nadawania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Miasta Dęblin. 

Przewodniczący Rady Miasta – jako projektodawca przedstawił projekt uchwały (stanowi 
załącznik) i poinformował, że w § 1 Uznaje się za niezadaną skargę Pana Dariusza Wagnera 
przebywającego w Zakładzie Karnym we Włodawie, złożoną w dniu 18.11.2013 r. na działalność 
Burmistrza Miasta Dęblin. Uzasadnienie stanowi załącznik do niniejszej uchwały.  
W § 2 zobowiązuje się Przewodniczącego Rady do poinformowania skarżącego o sposobie 
załatwienia skargi. 
Dodał, że zgodnie z art. 229 pkt 3 Kodeksu Postępowania Administracyjnego organem właściwym  
do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności wójta, burmistrza lub prezydenta miasta 
jest rada gminy. Wszyscy radni zostali zapoznani ze skargą, natomiast dokładną jej analizą 
zajmowała się Komisja Rewizyjna.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Witold Zamojski  – poinformował, że uzasadnienie  
do uchwały powstało na podstawie opinii Komisji Rewizyjnej w tej sprawie (stanowi załącznik 
do protokołu), którą odczytał.  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 
14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LIV/301/2013 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta 
Dęblin na 2014 r. 

Przewodniczący Rady Miasta – jako projektodawca przedstawił projekt uchwały (stanowi 
załącznik) i poinformował, że zgodnie z § 8 ust. 2 Regulaminu Rady Miasta Dęblin, na ostatniej 
sesji roku, rada na wniosek przewodniczącego uchwala ramowy plan pracy na rok następny.  
Wszystkie komisje opiniowały ramowy plan pracy rady. 
Przewodniczący dodał, że w związku z opiniami komisji stałych Rady Miasta oraz Burmistrza 
Miasta wprowadza autopoprawkę do planu rady, poprzez dodanie w miesiącu listopadzie jako 
punktu 4). Podsumowanie działalności Rady Miasta Dęblin VI kadencji.  

Projekt uchwały wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe 
komisje Rady Miasta. 
 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 
14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LIV/302/2013 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady 
Miasta Dęblin na 2014 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. pkt 5g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 
Miasta Dęblin na 2014 r. 

Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, 
że zgodnie z Regulaminem Rady Miasta Dęblin, komisje działają w oparciu o roczne plany 
zatwierdzone przez radę w terminie do końca stycznia każdego roku. Dodał, że plany pracy komisji 
mogą ulec zmianie w zależności od potrzeb.  Komisje Rady Miasta przyjęły swoje plany pracy. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LIV/303/2013 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 
Rady Miasta Dęblin na 2014 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 6.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 
� dla radnego Romana Anyszkiewicza: 

− przywrócenie lampy na ul. Bankowej – lampa będzie przywrócona, ponieważ w tym 
miejscu jest ciemno i ona musi tam być. Zastanawiamy się jak to zrobić, ponieważ aby 
postawić tam nowy słup, trzeba wykonać dokumentację projektową i przeciągnąć kabel. 
Rozważaliśmy również możliwość zakupu lamp zasilanych słonecznie, które są stosunkowo 
drogie. Taka sama sytuacja jest na ul. Wąskiej. Lampa na ul. Bankowej będzie, ale trzeba 
uwzględnić hierarchię prac w centrum miasta. 
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− uzupełnienie nawierzchni ulicy Wiatracznej – w najbliższym czasie jeżeli będzie 
to możliwe, postaramy się poprawić nawierzchnię ulicy. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 
− źle zamontowane kratki ściekowe – przyjmujemy wszystkie uwagi dotyczące tej inwestycji. 

Odbioru fontanny nie było, więc przed odbiorem te wszystkie rzeczy zostaną sprawdzone; 
− uniemożliwienie kierującym wjazdu pod prąd na ul. Rynek – organizacja ruchu na ul. Rynek 

jest praktycznie pełna i co do zasady prawidłowa. Jest zakaz zatrzymywania się i postoju 
wprowadzony od godz. 600 do godz. 1000 na całym ciągu ulicy Rynek po obu stronach 
w celu umożliwienia dostawy do sklepu „Biedronka” i zatrzymywania się dostawców 
z towarem. Jeżeli przepis jest przestrzegany, to nawet jeśli samochód z zaopatrzeniem stanie 
wzdłuż ulicy, jest możliwość przejazdu samochodu osobowego. Duże samochody 
dostawcze wjeżdżają pod prąd, ponieważ ich wjazd nie jest możliwy od strony 
ul. Piłsudskiego, kierowcy mają lepszy skręt. Nie możemy całkowicie utrudniać, ale nie 
możemy też dostawy do sklepu uczynić naczelną zasadą organizacji ruchu w tym miejscu; 

− niewłaściwe parkowanie – z niewłaściwym parkowaniem mamy do czynienia w całym 
mieście, szczególnie uwidacznia się to przy nowych parkingach i nowych znakach 
drogowych. Teraz dokładnie widać niewłaściwe zachowania kierowców. Mimo że są 
wymalowane znaki poziome, kierowcy parkują w obrębie linii podwójnej ciągłej oraz na 
chodnikach uniemożliwiając przejście. Na dzień dzisiejszy miasto jest już tak oznakowane, 
że nie można się tłumaczyć tym, że nie było znaków lub się ich nie widziało. Policja podjęła 
pewne działania, było parę akcji, jednak trzeba by było pilnować cały czas, bo mamy 
mentalność, żeby stanąć na chwilę w miejscu niedozwolonym. Porządku publicznego 
w mieście, czyli niewłaściwego parkowania lub wyrzucania śmieci nie załatwi policja. 
Policja ma inne priorytety, zajmuje się innego rzędu przestępstwami. Jeżeli mamy 
wprowadzić porządek w mieście, musimy mieć swój organ porządkowy, co nie znaczy 
oczywiście, że nie będziemy wymagać od policji, aby również zwracała uwagę na te rzeczy; 

− zjazd do ulicy Bankowej – sprawa była zasygnalizowana wykonawcy; 
− samochody jeżdżące po Placu Orląt Dęblińskich – docelowo będą zamontowane barierki 

uniemożliwiające wjazd. Na pewno ulica Wąska będzie zakończona barierami 
uniemożliwiającymi przejazd samochodów osobowych; 

− przegląd przystanków autobusowych – przystanki są na bieżąco przeglądane, ponieważ 
Miasto je utrzymuje i sprząta. Kwestii niszczenia pewnych rzeczy chyba się nie wyeliminuje 
w ciągu roku. Do tego trzeba lat pracy i pewnie odpowiedniego systemu kar. Ostatnio była 
wybita szyba na przystanku na ul. Warszawskiej. Nagminne jest też wyłamywanie, 
niszczenie znaków drogowych. Musimy szanować własność publiczną; 

− niewłaściwie zamontowany znak na ulicy Skotnickiego – wystąpimy do Zarządu Dróg 
Powiatowych; 

− dzikie wysypiska śmieci – staramy się w miarę możliwości dzikie wysypiska likwidować. 
Nowy system wywozu odpadów nie rozwiązał problemu. W pewnych miejscach śmieci 
ciągle się pojawiają; 

− nie świecące lampy – będą zgłaszane; 
− monitorowanie dworca PKP – przekażemy uwagi zarządcy. Jest ktoś odpowiedzialny 

za dworce i za funkcjonowanie kolei, komu powinno zależeć, żeby pasażer przyszedł 
na dworzec i żeby nie odrzucało miejsce rozpoczęcia lub zakończenia podróży; 

� dla radnego Henryka Wiejaka: 
− usunięcie dwóch drzew przy ul. Tysiąclecia – sprawdzimy, czy drzewa są w pasie drogi 

powiatowej. Jeśli tak jest, będziemy musieli zwrócić się do Powiatu, żeby wystąpił do nas 
o wyrażenie zgody na wycięcie tych drzew. Inicjatywa musi być od właściciela gruntu, czyli 
od Powiatu; 

− likwidacja zastoiny wodnej na os. Jagiellońskie – zastoiny nie da się zlikwidować bez 
budowy kanalizacji deszczowej. 
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Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Dęblinie - Marek Niedbalski udzielił odpowiedzi 
na wniosek radnego Karbowskiego odnośnie sytuacji niewłaściwego parkowania w centrum miasta. 
Policjanci codziennie mają zwracaną uwagę, aby interweniować w sytuacjach złego parkowania. 
Mieszkańcy Dęblina i przyjeżdżający goście mają jeszcze stare przyzwyczajenia, również zmiana 
organizacji ruchu przyczynia się do tej sytuacji. Chyba każdy musiałby dostać mandat, aby drugi 
raz nie łamać przepisów. Najbardziej drastycznym przykładem jest parkowanie samochodów 
na ulicy Okólnej przy Banku PKO, gdzie jest skrzyżowanie, zakaz zatrzymywania się, linia ciągła, 
budynek policji. Dodatkowo dużo mieszkańców nie stosowało się do zasad przed świętami.  
 
Przewodniczący Rady Miasta – zapytał, czy wszyscy otrzymali odpowiedzi na zapytania  
i interpelacje, ponieważ nie było uwag zamknął punkt.  
 
Ad. pkt 7. 
Zatwierdzenie protokołu LIII sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z LIII sesji Rady Miasta przystąpiono 
do jego zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 13 radnych (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła protokół z LIII sesji Rady Miasta. 
 
Ad. pkt 8. 
Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Henryk Wiejak  zamknął  
LIV sesję. Podziękował radnym i burmistrzowi oraz zarządom osiedlowym za pracę  
w bieżącym rok. Złożył również życzenia noworoczne. 

Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Agnieszka Ostrach 


